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Abstract (en)
For the lateral feeding of individual sheets (EB1, EB2) to the paper-transporting duct (10) of an electrophotographic printer or copier, a receiving
area (13) for the individual sheets (EB1, EB2) is arranged in extension of the paper-transporting duct, which receiving area has a plurality of delivery
areas assigned to the individual sheets. Opening out into the receiving area (13) is a feed duct which runs essentially perpendicular to the paper-
transporting duct (10) and via which the individual sheets can be fed individually and successively. The delivery areas (15/1, 15/2) have stops with
associated alignment paddles (17/1, 17/2) for aligning the individual sheets at the stops. The stops are designed to be at least partially pivotable in
and out. When the individual sheets have been delivered in the delivery areas (15/1, 15/2) they are picked up by paper-transporting cylinders which
can be pivoted on and away and fed to the paper-transporting duct (10). <IMAGE>

Abstract (de)
Zum seitlichen Zuführen von Einzelblättern (EB1, EB2) zum Papiertransportkanal (10) eines elektrofotografischen Druck- oder Kopiergerätes ist in
Verlängerung des Papiertransportkanales ein Aufnahmebereich (13) für die Einzelblätter (EB1, EB2) angeordnet, der mehrere den Einzelblättern
zugeordnete Ablagebereiche aufweist. In den Aufnahmebereich (13) mündet ein im wesentlichen senkrecht zum Papiertransportkanal (10)
verlaufender Zuführkanal, über den die Einzelblätter einzeln hintereinander zugeführt werden. Die Ablagebereiche (15/1, 15/2) weisen Anschläge
mit zugehörigen Ausrichtpaddeln (17/1, 17/2) zum Ausrichten der Einzelblätter an den Anschlägen auf. Die Anschläge sind zumindest teilweise
ein- und ausschwenkbar ausgestaltet. Nach Ablage der Einzelblätter in den Ablagebereichen (15/1, 15/2) werden sie von an- und abschwenkbaren
Papiertransportwalzen erfaßt und dem Papiertransportkanal (10) zugeführt. <IMAGE>
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